
FAU-møte 4. november 2024, Nordnes skole. 

1. Rektor orienterer: 

- Gjennomgang av vedtektene for SFO. Disse kan leses her! 
Vedtektene gjennomgås en gang i året. Bergen kommune kommer kanskje til å 
øke prisene på heldagsplass. Elever på forsterket avdeling har gratis plass fra 5.-
7. trinn. 
 

- Det er kommet nye forskrifter til det kommunale ordensreglementet og forskrift 
om elevpermisjon. Dette kan leses her! Denne lenkes også fra Sosial læreplan. 
 

o Kontaktlærer kan gi 3 permisjonsdager. Det er også lagt inn et maksimalt 
antall permisjonsdager i løpet av et år: 10 dager, med mindre sterke 
velferdsgrunner taler for det. Forskrift om elevpermisjon, Bergen 
kommune, Vestland - Lovdata. 
 

o Hver skole kan lage tilpassede utfyllende skoleregler for orden og 
oppførsel, så fremt de ikke er i strid med forskriften. Forskrift om 
skoleregler og skoledemokrati, Bergen kommune, Vestland - Lovdata. De 
nye forskriftene skal blant annet gi tydeligere retningslinjer for situasjoner 
kan stanse vold eller skadeverk og bruk av nødrett. 
 

o Forskriftene beskriver også krav til skoledemokratiet. Skolen skal ha 
minimum elevråd, Foreldrerådets arbeidsutvalg (FAU) og 
Samarbeidsutvalg (SU). Skolen kan, hvis det er ønskelig, opprette 
skolemiljøutvalg (SMU). Hvis skolen ikke har et skolemiljøutvalg, skal 
skolemiljøsaker diskuteres i Samarbeidsutvalg (SU). Nordnes skole følger 
sistnevnte løsning. Forskrift om skoleregler og skoledemokrati, Bergen 
kommune, Vestland - Lovdata. 
 

- Budsjett 2025 Bergen kommune, vedtak kommer først i desember. 
Noen aktuelle punkt: 
- Det er ikke foreslått rammekutt rettet mot skole. 
- Bevilgningen i revidert budsjett 24 på 90 millioner er i sin helhet foreslått 
som en varig styrking av skolebudsjettet utover 2 år. 
- Det er lagt inn lønns og prisvekst i budsjettet. 
- Krokeide skole er foreslått nedlagt. 
- Avvikling av kulturkarusellen (tilbud fra kultur i SFO). 
- Avvikle tilskudd til fargespill. 
- Tilpasning av nivå på vedtak om undervisning i morsmål – det er foreslått 
at det som hovedregel ikke skal tilbys morsmål utover 2 år. 

https://www.bergen.kommune.no/api/rest/filer/V41582076
https://www.bergen.kommune.no/innbyggerhjelpen/barnehage-og-skole/grunnskole/skolemiljo/skoleregler-for-kommunale-grunnskoler-i-bergen
https://www.bergen.kommune.no/api/rest/filer/V42795645
https://lovdata.no/dokument/LF/forskrift/2024-10-02-2485
https://lovdata.no/dokument/LF/forskrift/2024-10-02-2485
https://lovdata.no/dokument/LF/forskrift/2024-10-02-2487
https://lovdata.no/dokument/LF/forskrift/2024-10-02-2487
https://lovdata.no/dokument/LF/forskrift/2024-10-02-2487
https://lovdata.no/dokument/LF/forskrift/2024-10-02-2487


- Det er foreslått økt pris i SFO (heldagsplasser). 
- Kutt i Etatsadministrasjon tilsvarene 2,5 mill. 
- Forslag om vesentlig omorganisering av den spesialpedagogiske 
tjenesten fra august 2025. 
- Avvikle internordisk leirskole. 
- Avvikle krav om egen digital enhet på mellomtrinnet. 

 

- Alt ligger til rette for at kartleggingsprøven i norsk, Alfa Normering, kan 
gjennomføres på alle trinn. Nå venter skolen på godkjenning fra kommunen mht 
personvern mm. 
 

- Det ble funnet en større mengde narkotika på skoleplassen i skoletiden. Funnet 
av en ansatt. Politiet har hentet stoffet og gjort undersøkelser. Tegn i lokalmiljøet 
til at det er mer aktivitet rundt narkotikasalg på Nordnes. Skolen utfører tilsyn på 
skoleplassen daglig, det samme gjøres i barnehagen vegg i vegg. Skolen skal 
undersøke om det er mulig å sette opp overvåkningskamera  
 

- Til høsten er det kun to ledige plasser i forsterket avdeling, men mange søkere. 
 

- Julemarked tirsdag 26.11.24 kl. 16.30 – 19.00. Sponsorskjema er sendt ut via 
Vigilo og oppgavelister til klassekontakter. Lærerne har valgt organisasjonen 
CARF som mottaker av pengeinntekten for årets julemarked. 
 

Tilbakemelding til rektor: 

Spørsmål til rektor angående Sosial læreplan, denne skal revideres til våren, og FAU tar 
med forslagene til revideringen. 

 

2. Valg av leder og nestleder: 
Marianne Paasche ble valgt til leder og Elisabeth Alfheim ble valgt til nestleder. 

 

3. Forespørsel fra skolen om innspill ang. foreldremøter. 

Skolen ønsker å engasjere foreldre/foresatte ytterligere, og ber om innspill ang. allmøte 
for alle foreldre/foresatte. Småtrinn og mellomtrinn har nok ulike behov mht tema som 
tas opp, så det kan være naturlig å avholde to allmøter. Hvis et allmøte er planlagt å 
holdes først, og deretter trinnvise foreldremøter, vil foreldre med barn på flere trinn gå 
glipp av foreldremøtet på ett av trinnene. Dette er ikke gunstig. Allmøte i tillegg til 
foreldremøter mener noen kan bli for mye i en ellers travel hverdag. 



Tema for allmøter kan f. eks være hvordan man nå jobber med matematikk, siden 
utregning og metode har endret mye og det kan være litt vanskelig hjelpe til med lekser 
hjemme. Trygg tilstedeværelse på internett kan f.eks være et annet tema. 

Et allmøte i vårsemesteret kan f. eks være at hva man har jobbet med gjennom året blir 
presentert, og at elevene får presentere sine prosjekter. 

Ellers anbefaler FAU at det legges inn faste foreldremøter på de ulike trinnene med 
tema: trygt digitalt liv/nettvett, Skyfritt (forebygging av mobbing), Redd Barnas opplegg 
for å skape trygge klassemiljø, og invitere forebyggende enhet hos politiet til 7. trinn 
(gjerne i skoletiden). 

 

4. Refleksdag 

FAU ønsker å gjennomføre en refleksdag for hele skolen. Det er viktig at barna vet hvor 
viktig det er med refleks for å bli sett! For å unngå å legge refleksdagen til dager mange 
trener på NIL ble torsdag en aktuell dag, men pga julemarked og basar for Nordnestunet 
blir det for lite tid å gjennomføre dette før den travle førjulstiden. 

 

5. Eventuelt: 

Datoer for julefrokoster mm. bør sendes ut enda tidligere slik at flest mulig får anledning 
til å bli med. 


